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خبـر

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان فارس مطرح کرد؛

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان فارس، از برنامه پنج ساله این سازمان 
در راستای افزایش بهره وری آب با توسعه آبزی پروری در استخرهای ذخیره 

آب کشاورزی خبر داد.
از روابط عمومی سازمان جهاد کشاورزی  نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
استان فارس، مجتبی دهقان پور یکی از مزایای آبزی پروری را عدم مصرف 
علاوه  کشاورزی  استخرهای  در  آبزی پروری  گفت:  و  کرد  عنوان  آب 
بهره برداری  برای  آب  غنای  افزایش  به  منجر  ارزشمند  پروتئین  تولید  بر 
کشاورزی می شود.به گفته وی؛ استفاده بهینه از منابع آبی در راستای توسعه 
آبزی پروری، افزایش سرانه مصرف آبزیان و ارتقاء سبد محصول با توسعه 

محصولات جدید از جمله سیاست های این سازمان در حوزه شیلات است.
دهقان پور، به تشریح برنامه پنج ساله توسعه آبزی پروری در استان فارس 
پرداخت و گفت: تهیه بانک اطلاعات استخرهای دارای ظرفیت مناسب برای 
سهمیه  اعتبار،  تخصیص  شهرستان ها،  در  تعاونی  تشکل  ایجاد  طرح،  اجرای 
بندی ماهی ریزی در استخرها و پایش مستمر این واحدها از مواردی است که 
در این برنامه در نظر گرفته شده است.وی با بیان اینکه صنایع تبدیلی حوزه 
شیلات نقش کلیدی در ایجاد ارزش افزوده و ثبات اقتصادی در تولید آبزیان 
دارد، افزود: فرآوری و تبدیل آبزیان به محصولات غذایی متنوع، علاوه بر 

ایجاد ارزش افزوده موجب ارتقای سلامت جامعه می شود.
این مقام مسئول با اشاره به صنایع فرآوری شیلات استان فارس، اظهار کرد: 

صنایع بسته بندی و عمل آوری ماهی و میگو، تولید کنسرو و پودر ماهی، 
تولید خوراک اختصاصی آبزیان و کارگاه ساخت تجهیزات آبزی پروری 
در بیش از ۱۸ واحد فعال این استان ظرفیت تولید بیش از صد و یازده هزار و 

۵۰۰ تن محصول و ساخت ۵۰۰ کارگاه را دارند.
میزان  و  آبزیان  خوراک  تولید  کارخانجات  ظرفیت  بیان  به  پور،  دهقان 
صادرات آنها پرداخت و افزود: در استان فارس چهار کارخانه تولید خوراک 
میزان  با  شیراز  و شهرک صنعتی  مرودشت  بیضا،  شهرستان های  در  آبزیان 

تولید ۲۲ هزار و ۵۶۴ تن و اشتغال ۱۱۵ نفر فعال هستند.
رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان فارس تصریح کرد: از این میزان تولید 
۱۶ هزار و ۹۶۴ تن به مصرف داخلی می رسد و میزان پنج هزار و ۶۰۰ تن به 
لبنان،  کشورهای عراق، تاجیکستان، قزاقستان، ازبکستان، ارمنستان، ترکیه، 

امارات و آذربایجان صادر می شود.

در دویست و یازدهمین شورای مسکن فارس از تحویل پانزده هزار واحد 
متقاضیان خبر  به  ماه سال جاری  مسکونی شهری و روستایی در شهریور 

داده شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی و امور بین الملل استانداری 
فارس دویست و یازدهمین جلسه شورای مسکن استان فارس با ۷ دستور به 

ریاست محمد هادی ایمانیه برگزار شد. 
 استاندار فارس در این جلسه با اشاره به گزارش مدیر کل بنیاد مسکن استان 
مبنی بر اقدامات انجام شده در طرح نهضت ملی مسکن شهری و روستایی 
گفت: بنیاد مسکن ۷۵۰۰ واحد آماده تحویل را به ۹۰۰۰ واحد افزایش دهد 
به سایر  مربوط  واحد  استان و ۵۰۰۰  مستقر در جنوب  واحد  با ۱۰۰۰  که 
استان و صدرا شاهد تحویل ۱۵ هزار واحد مسکونی در استان طی شهریور 

ماه باشیم.
و  بانک ها  روسای  مهم،  این  به  رسیدن  برای  که  ساخت  خاطرنشان  وی 
مدیران منابع طبیعی و راه و شهرسازی با بنیاد مسکن استان همکاری همه 

جانبه انجام خواهند داد.
را هم  بنیاد مسکن  تشکیل شورای هم اندیشی  پیشنهاد  ایمانیه  هادی  محمد 
داد و ماموریت این شورا را ارائه پیشنهاد برای مقاوم سازی منازل روستایی 

دانست و گفت: در این حوزه باید به صورت پیشگیرانه وارد عمل شد.

 

وی مدیر کل راه و شهرسازی فارس را ماموریت داد تا نحوه تامین آب 
و برق و گاز منازل مسکونی در قالب طرح نهضت ملی مسکن را در سایر 
استان ها بررسی و گزارش آن را ارائه کند و در ادامه تصریح کرد: باید برای 
با تصمیمات  ابتکاری استفاده کرد و  حل این موضوع از راه های میانبر و 

محلی و استانی راهگشای مشکلات باشیم.
برای  مستثنیات  با  تعامل  از  مقداری  امکان  تا در صورت  داد  پیشنهاد  وی 
تامین زیرساخت ها اختصاص یابد و در انتها نیز گفت: هفته آینده موضوع 
مسکن ایثارگران اساتید و نخبگان و نیروهای مسلح به صورت اختصاصی 

بررسی شود. 

نهضت پاسخگویی مدیریت شهری شیراز از طریق سامانه ارتباطات مردمی ۱۳۷

رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری شورای اسلامی 
شهر شیراز واگذاری بازارچه های عرضه مستقیم میوه و تره بار در خردادماه 

امسال به بهره برداران خبرداد.
سرویس خبری/خدیجه غضنفری:مسعود زارعی رئیس کمیسیون سلامت، 
جلسه ای   در  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  شهری  خدمات  و  زیست  محیط 
ساماندهی  سازمان  رئیس  و  شهر  شورای  رئیس  نایب  و  رئیس  با حضور 
مشاغل شهری و فرآورده های کشاورزی شهرداری شیراز با حضور ۷نفر 
از بهره برداران بازارچه های عرضه مستقیم میوه و تره بار و نمایندگان اتاق 
شهرداری  مشاغل  و  میادین  سازمان  در  اداری  انضباط  وجود   از  اصناف 
شیراز احساس رضایتمندی کرد و گفت :این سازمان بسترساز اجرای موفق 
و  میوه  مستقیم  بازارچه های عرضه  از  بهره برداری  زمینه  در  مصوبه شورا 

تره بار است. 
اینکه بهره برداران  منتخب شهر شیراز در یک فرایند  با اشاره به  زارعی 
ارزیابی عرضه میوه و تره بار شناسایی شدند افزود : اصناف بخش مهم کار 

این پروژه خدماتی است و شورا ناظر بر عملکردها است .
 این عضو شورای اسلامی شهر شیراز در ادامه به اجرای   ۱۵ پروژه شاخص 
در راستای افزایش اعتماد عمومی مردم  پرداخت و گفت : در اجرای این 
۱۵پروژه تلاش کمیسیون خدمات شهری شورای ششم و مدیریت شهری  

شده این است تا اثرات مثبت بر زندگی مردم و معیشت ایجاد گردد .
 زارعی به اجرای مصوبه بهره برداری از بازارچه های عرضه مستقیم میوه و 
تره بار به عنوان یک اتفاق مبارک که تاثیر مثبتی بر معیشت مردم خواهد 
گذاشت پرداخت و افزود :در اسفند ماه سال گذشته شورای شهر مصوبه  
بهره برداری از بازارچه ها را به شهرداری ابلاغ کرد و اقدام موثری و بزرگی 
دلیل  به  شهر  شورای  به  تبریک  ضمن  کلان شهرها  از  برخی  بعضاً   که 
بزرگی این مصوبه  و لحاظ نمودن حرفه ای شرایط خواستار الگو گرفتن 

این مصوبه برای اجرای آن در شهرهای خود شدند .
رئیس کمیسیون سلامت،محیط زیست و خدمات شهری شورای شهر شیراز 
مبلغ  از آن  از درآمد حاصل  این مطلب که مدیریت شهری  بر  تاکید  با 
ماهانه ۲۰۰میلیون تومان این بازارچه ها چشم پوشی کرده است عنوان کرد 
: مدیریت شهری با اجرای این مصوبه از کسب  درآمد از ۴۳ غرفه در 
بازارچه های شهری  به دنبال ارتزاق سفره های مردم صرف نظر کرده است 
 زارعی با اشاره به اینکه عرضه و فروش میوه و تره بار  با کیفیت در این 
استاندار  در  :سازوکاری  است تصریح کرد  بازار  قیمت  از  بازارچه کمتر 
مشخص شده است که نظارت بر عملکرد بازارچه ها بر عهده اتاق اصناف 

و سازمان میادین و مشاغل است.
*کمیته نرخ گذاری برای قیمت های میوه و تره بار در این بازارچه ها

این عضو شورای شهر شیراز همچنین از کمیته نرخ گذاری برای قیمت های 
میوه و تره بار در این بازارچه ها خبر داد و گفت:  با نرخ گذاری هوشمند 

تمام قیمت ها یکسان خواهد بود.
 زارعی همچنین بر اهمیت سیمای بازارچه ها و بهبود شرایط موجود تاکید 
کرد و گفت : یکی از مصوبات شورای شهر احداث بازارچه های بزرگ 
به بهره برداران  مقایسه در  مناطق یازده گانه  شهرداری  و واگذاری آن 
است که در همین راستا  اولین بازارچه با اعتبار ۱۶۰میلیارد تومان در منطقه 

هفت شهرداری شیراز کلنگ زنی شده است .
زارعی ادامه داد : کلنگ زنی چند بازارچه دیگر در سطح مناطق یازده گانه  
بازارچه های  گرفته  ریزی صورت  برنامه  طبق  که   است  کار  دستور  در 

بزرگ مقیاس در مناطق یازده گانه احداث می گردد.
 وی همچنین از رسانه بعنوان ناظران و مطالبه گران احداث و عملکرد این 
بازارچه ها یاد کرد و افزود : راه اندازی بازارچه های عرضه مستقیم میوه و 

تره بار یک طرح مردمی است.
*واگذاری بازارچه های عرضه مستقیم میوه و تره بار در خردادماه امسال

به گفته رئیس کمیسیون سلامت ،محیط زیست و خدمات شهری شورای 
ششم شیراز با تاکید بر این مطلب که راه اندازی بازارچه ها به شکل متفاوت 
،یک  پیشین  دوره های  در  بازارچه ها  این  واگذاری  بودن  ناموفق  از  بعد 
؛از  بنای  بزرگ  در مدیریت شهری دوره فعلی است  موفقیت و سنگ 

واگذاری بازارچه ها در خردادماه امسال جاری به بهره برداران خبر داد  .
جز  ساماندهی  طرح  در  تره بار  و  میوه  وانت بارهای  ساماندهی  از  زارعی 
متعدد  گام های  طی  وانت بارها  :این   گفت  و  داد  خبر  ۱۵گانه  پروژه 

ساماندهی خواهند شد .
و  وظیفه  با  مرتبط  گام های  شهری  مدیریت  مردم  رفاهی  مسائل  *در 

اختیارات خود را برمی دارد
رئیس شورای شهر شیراز با اشاره به اینکه شورای ششم با مصوبه واگذاری 
به  ارائه خدمات مطلوب  نیت خود را در  بهره برداران حسن  به  بازارچه ها 
شهروندان نشان داده است،نیز گفت:در این مسیر اعضای شورا و شهرداری 
شاهد  تا  داشت  خواهد  بازارچه ها  از  بهره برداران  با  را  همکاری  نهایت 

افزایش رضایتمندی شهروندان باشیم .
کنار  در  مردم  معیشت  با  مرتبط  کرد:مصوبات  تاکید  حسینی  ابراهیم 
برای  را  آگاهی  ،این  مردم  آسایش  و  رفاه  افزایش  برای  زمینه سازی 
شهروندان به ارمغان دارد که نمایندگان آنها در پارلمان محلی و شهرداری 

شیراز مسیر بهبود معیشت آنها گام بر می دارند.
رئیس شورای اسلامی شهر شیراز تاکید کرد :در مسیر اجرای این مصوبه 
مدیریت  مردم  رفاهی  مسائل  در  که  کنیم  ایجاد  را  اعتماد  این  باید  مهم 

شهری نیز گام های مرتبط با وظیفه و اختیارات خود را برمی دارد. 
به باور حسینی ،مدیریت شهری تنها مسئول ساخت پل و زیرگذر نیست 
با عملکردهای مطلوب  ارائه خدمات رفاهی مردم را داریم و  بلکه وظیفه 
باید جوابگویی شهروندان باشیم همچنین در مسیر بهره برداری از بازارچه ها 

باید تدابیری اندیشیده شود که منافع بهره بردار و شهروندان دیده شود .
*تغییر رویکرد نسبت به بهره برداری متمایز  بازارچه های عرضه مستقیم 

میوه و تره بار در شورای ششم
نایب رئیس شورای شهر شیراز با اشاره به تاریخچه راه اندازی بازارچه های 
عرضه مستقیم میوه و تره بار به شهروندان نیز گفت : در شورای پنجم با 
وجود اینکه با دعوت از ۷ دستگاه تفاهم نامه ای فی مابین آنها و مدیریت 
شهری امضا گردید اما به دلیل عدم واگذاری کار به کنندگان واقعی این 

مصوبه نتوانست به سرانجام نرسید .
محمد تقی تذرویی با تاکید بر تغییر رویکرد نسبت به بهره برداری متمایز 
این بازارچه ها در شورای ششم و انجام کار کارشناسی بر مصوبه قبلی عنوان 
کرد : با اصلاحیه ای  در کمیسیون سلامت ،محیط زیست و خدمات شهری 
صورت گرفت امروز شاهد هستیم که با انتخاب بهره برداران واقعی ، کار 

به کننده کار واگذار می گردد.
به گفته نایب ریس شورای شهر شیراز خروجی این مصوبه باید به نفع مردم 
باشد و رضایتمندی آنها را به همراه داشته باشد و انتظار است با نظارت 

سازمان مشاغل  و اعضای شورا و کمیسیون این موفقیت حاصل گردد.
* عرضه محصولات با کیفیت و قیمت مناسب در طرح  از مزرعه تا سفره  
رئیس سازمان ساماندهی مشاغل شهری و فرآورده های کشاورزی شهرداری 
بازارچه  به شکل رایگان در ۱۷  تره بار  میوه و  اختصاص غرف  از  شیراز 
زیر نظر این سازمان برای اجرای طرح از مزرعه تا سفره بر اساس مصوبه 

شورای اسلامی شهر ، تاکید شهردار شیراز و استاندار فارس، نیز خبر داد.
پژمان شفیعی هدف از اجرای این طرح را عرضه محصولات با کیفیت و 

قیمت مناسب و تامین منافع شهروندان عنوان کرد و اظهار داشت : برای 
اجرای مطلوب طرح از مزرعه تا سفره ،۷ بسته متنوع در نقاط مختلف شهر 
 ۱۳ گرفتن  نظر  در  با  واجدین  انتخاب  پروسه  فراخوان  طریق  از  و  تهیه 

شاخص در دستور کار قرار گرفت.
وی با بیان اینکه واگذاری رایگان غرف، اقدامی بزرگ از سوی شهرداری 
است ، بیان داشت : رایگان شدن غرف مشوقی برای مشارکت بهره برداران 

توانمند و در راستای افزایش رضایت مندی شهروندان انجام شده است.
کشاورزی  فرآورده های  و  شهری  مشاغل  ساماندهی  سازمان  رئیس 
شهرداری شیراز با بیان اینکه به زودی این طرح در بازارچه های شهرداری 
به  محصولات کشاورزی  قطعا عرضه   : تصریح کرد  شد،  اجرایی خواهد 
لحاظ کیفیت و قیمت در مقایسه با گذشته متفاوت خواهد بود و شهروندان 

آن را حس خواهند کرد 
و  ،مالکین  شهرداری  بازارچه های  در  بهره برداری  سابقه  حسن  شفیعی، 
مستاجرین باغات فعال ، سردخانه ، گلخانه های فعال ، مالکیت و فعالیت در 
زمین زراعی زیر کشت، بهره بردار سورتینگ میوه، تولید و توزیع کنندگان 
میوه گواهی شده ، عضو شبکه تعاونی روستایی ، دارای پروانه کسب یا 
اتحادیه صنف میوه و تره بار و شهروند بومی شیراز  نامه از سوی  معرفی 
خاطرنشان  و  عنوان  شرایط  واجدین  انتخاب  شاخص های  مهمترین  از  را 
کرد : پرونده متقاضیان در کمیته ارزیابی متشکل از نماینده اتاق اصناف 
،رئیس اتحادیه صنف میوه و تره بار، نهادهای نظارتی و شهرداری شیراز 
بررسی و در نهایت افراد واجد شرایط بر اساس امتیازات اخذ شده بر مبنای 

شاخص های ۱۳ گانه انتخاب شده اند.
* طرح از مزرعه تا سفره دغدغه مسئولین استانی و شهری بوده است

وی در ادامه با بیان اینکه طرح از مزرعه تا سفره دغدغه مسئولین استانی 
و شهری بوده است تا بتوانند اقدام موثری در رضایت مندی مردم و تاثیر 
مثبتی در سفره مردم داشته باشد، اظهار کرد: با توجه به تحریم های اقتصادی 
و فشاری که بر مردم تحمیل می شود و توقعاتی که مردم از مسئولین دارند 
و  اعضای شورای شهر  تاکیدات  به  توجه  با  تا  دادیم  هم  به دست  دست 
استاندار محترم  برای معیشت مردم طرحی که مورد توجه  شهردار شیراز 
نیز هست در قالب غرفه های شهری و غرفه های که قبلا هم با این عنوان 

فعال بوده اقدام نماییم.
* طرح مزرعه تا سفره الگوی بومی است

شفیعی با بیان اینکه ساز و کار نظارتی خوبی در حوزه عرضه محصولات 
این طرح در مرحله  اجرای  بر  نظارت  اظهار کرد:  بینی شده است،  پیش 
شیراز  شهرداری  مشاغل  و  میادین  سازمان  نظارتی  حوزه  توسط   اول 
اتاق  و  اصناف  بسیج  حوزه  در  نظارت  این  دوم  مرحله  در  و  پیش بینی 
اصناف و اتحادیه های مربوطه در کنار کمیته نظارتی استانداری پیش بینی 

شده است.
وی در ادامه مردم را بهترین ناظر بر امور دانست و گفت: شماره تلفن هایی 
در اختیار شهروندان قرار خواهد گرفت تا تخلفات احتمالی را گزارش هند.

رئیس سازمان ساماندهی مشاغل شهری و فرآورده های کشاورزی شهرداری 
شیراز با بیان اینکه طرح مزرعه تا سفره الگوی بومی است، گفت : در شهر 
تهران بیش از سیصد بازارچه عرضه محصولات کشاورزی وجود دارد که 
بر اساس روش خودشان اداره می گردد، پایتخت مسائل فرهنگی، سیاسی، 
اقتصادی حمایت های هیئت دولت را دارد اما چنین ساز و کاری در دیگر 
شهرها وجود ندارد، در شهر شیراز شهرداری شیراز از درآمدهای غرفه ها 
اجناس  تا عرضه کنندگان محصولات کشاورزی  است  چشم پوشی کرده 

خود را ارزان تر به دست مصرف کنندگان برسانند.
*نگاه کاسبان رضایت مندی مردم در اجرای طرح از مزرعه تا سفره 

نماینده اتاق اصناف مرکز استان فارس در سازمان میادین شهرداری شیراز 
در طرح از مزرعه تا سفره نیز گفت:از ۷نفر انتخاب شده برای اجرای این 

طرح ۵ نفر دارای پروانه کسب از اتاق اصناف فارس هستند.
علی رهایی اجرای طرح جدید از مزرعه تا سفره را خوب ارزیابی  کرد و 
گفت: اصناف پای کار برای اجرای طرح هستند و همچنین نگاه ویژه ای 
طرح  این  موفق  اجرای  برای  متولی  دستگاه های  و  استان   این   مدیریت 

دارند.
وی ادامه داد:نگاه کاسبان در اجرای این طرح برای مردم و رضایت مندی 

آنها با توجه به شرایط اقتصادی است .

رئیس سازمان ساماندهی مشاغل شهری و فرآورده های کشاورزی شهرداری شیراز خبر داد؛


